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Referat 

Generalforsamling i Dansk Tourette Forening 

 

 

 

 

 

Dagsorden for generalforsamlingen: 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af referent og stemmetællere. 

3. Formandens beretning. 

4. Forelæggelse af regnskab. 

5. Budget (herunder fastlæggelse af kontingent for 2024). 

6. Indkomne forslag 

7. Ordinært valg af 4 bestyrelsesmedlemmer 

8. Valg af 2 suppleanter, der gerne må deltage aktivt i 

bestyrelsesarbejdet. 

9. Valg af foreningsrevisor. 

10. Valg af ekstern revisor 

11. Eventuelt. 

  

Dato: lørdag d. 25. marts 2023 

Mødested: Danhostel Roskilde 

Antal deltagere: 13 

1. Valg af dirigent. 

Frank Minck er valgt til dirigent. 

Dirigenten konstaterer at indkaldelse er sket efter forskrifterne. 

 

2. Valg af referent og stemmetællere. 

Helle Asaa er referent 

 

3. Formandens beretning. 

Kirstens beretning står i foreningens blad, side 3. Kirsten gennemgik bladets indhold, herunder beretningen.  

 

Heidi Erlers kommentarer: Vi har 2 deltagere i repræsentantskabsmøder hos Sjældne Diagnoser (Lene Bagger og 
Heidi Erler). Sjældne diagnoser mangler bisiddere, der er får en uddannelse inden opstart. 

 

Tom O. W. Hansen fortalte om sin artikel i medlemsbladet ”Tourettesind-del 2”, som handler om beskrivelsen af 
Tourette som en energi, som man kan lære at håndtere, så den bliver til noget positivt (i modsætning til umotiverede 
tics). Tom fortæller om hvordan han har arbejdet meget for at finde ud af hvordan han kan kanalisere energien ud i 
andet end tics. 

 

Heidi Erlers fortæller om voksenforeningens træf ved Trelde Næs. Handler om fællesskab, forståelse og 
forskelligheder. Heidi har overtaget tovholderrollen efter Uffe, som gik bort i det forgangne år. Datoer for de næste 2 
træf kan ses i bladet og på hjemmesiden. Voksengruppen er for voksne over 23 år (over 23 år er der ikke noget  
Tilskud). 

 

Kirsten informerede om, at der desværre ikke var aktiviteter for ungdomsgruppen. Det skyldes, at der mangler ledere 
til at arrangere ture for de unge. 

 

Kirsten fortalte om familieweekender. Kalundborg og Fredericia. Godt koncept begge steder. Der er faglige indslag på 
begge weekender. Judith Nissen eller Martin Kærgaard fra Tourette ambulatoriet. Der har også været indlæg af 
socialrådgiver og af medlemmer om egne erfaringer med Tourette. 
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Kirsten anbefalede bogen ”Skal jeg fortælle dig om Tourettes Syndrom?”.  

 

Kirsten anbefalede anden bog:  ”Anbring først iltmasken på dig selv” af Andrès Ragnarsson. 

 

Kirsten fortalte om bog: ”Hr. Tourette”. Delte eksemplarer ud til interesserede.  

 

4. Forelæggelse af regnskab. 

Medlemstal faldet fra 212 til 149.  

 

Kassereren præsenterede regnskabet.  

Kassereren vedr. urigtighed i det omdelte driftsregnskab fra Beierholm: ” det reelle underskud for 2022 er 62.847 da 
revisor har udeladt 8.000kr til revision af handicappuljen. 

 

Helle Asaa, kommenterede på at bestyrelsen har brug for at kunne redegøre for at driftsbudget er af den pågældende 
størrelse’ med det meget lave medlemstal. Enten at trimme budgettet, alternativt at redegøre for hvordan driften 
omfatter meget andet. 

 

Intern revisor bemærkede, at der ikke kan sættes lighedstegn mellem driftsøkonomi og medlemsantal. 

 

Regnskab for 2022 godkendes. 

 

5. Budget (herunder fastlæggelse af kontingent for 2024). 

Kassereren omdelte budget for 2023.  

Kontingent fastholdes for 2024. 

 

Budget 2023 godkendes. 

 

6. Indkomne forslag 

Dirigent bemærker at der bør ændres i rækkefølgen på dagsordenen, således at indkomne forslag kommer før 
budget.  

Jf § 4.4 Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være formanden i hænde senest 4 uger forud for 
generalforsamlingen. Indkomne forslag udsendes til medlemmerne senest 2 uger forud for generalforsamlingen. 

Herved kan økonomi til rettidigt indkomne forslag medtages i budget. 

 

Ingen indkomne forslag.  

 

7. Ordinært valg af 4 bestyrelsesmedlemmer 
 
Kirsten Kristensen ønsker at fortsætte 
Inge Olesen ønsker at fortsætte 
Lene Bagger ønsker at fortsætte 
Karen Marie Abildskov ønsker ikke at fortsætte 
 
Heidi Erler blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem. 
 
Tom W. Hansen, Karina Thielsen og Magnus Enevoldsen er ikke på valg. 
 

8. Valg af 2 suppleanter, der gerne må deltage aktivt i bestyrelsesarbejdet. 

Helle Asaa fortsætter som suppleant 

 Jytte Almstrup Christensen ønsker ikke at fortsætte 

  

 Sebastian Andersen blev valgt som suppleant.  






